
jeg havde et stort ryge problem, så kvittede jeg cigaretter, og gik over til e-cig. Der efter gik jeg 

heletiden ned i nikotin så jeg ikke havde brug for det mere. Det ting synes jeg skal deles med resten 

af landet. Det har hjulpet mig. Det kan sikkert også hjælpe andre. Bevar E-ciggen  

 

Michael Kristoffersen  

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2014-15
SUU Alm.del  Bilag 1302
Offentligt


